
Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 09.04.2024 

Tidspunkt kl. 17.45-20.15, herefter lukket møde til kl. 20.30 

Deltagere Kit Skovsen, Linda Lykke Østergaard Mose, Helle Stokholm, Sonja Marie 
Overgaard, Annette Støvring, Maria Blichfeldt, Helle Stoltze 

 

Personalerepræsentanter Janni Nørtoft Nielsen, Josephine Thagaard Mortensen 

Elevrådsrepræsentanter Simon Riemenschneider 

Ledelsesrepræsentanter Lars Kirk, Per Keis Brunse-Ottosen 

Sekretær Lone Skovborg 

Afbud fra: Kit Skovsen 

 

Dagsorden / referat  
(O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning/udtalelse) 

  
 

 

Emne Bemærkninger  

1. Elevrådet (D) Er godt i gang med at arrangere skolefesten den 18. april for Ud-
skolingen. 

9. årgang er også i gang med planlægningen til sidste skoledag den 
16. maj, hvor de har planlagt at lave en revy. 

Ønsket om at lave endnu en fælles dag for hele distriktsskolen har 
været drøftet både i Pædagogisk Udvalg og på fasemøderne, og det 
var der god opbakning til. Det er svært at finde tidspunktet her i 
foråret, men at gøre det en dag i den sidste skoleuge er en mulig-
hed, det kræver så bare, at 9. årgang kommer og deltager denne 
dag, hvilket de meget gerne vil. Vi tror det bliver en rigtig god dag. 
 

17.45-
18.00 

2. Evaluering af skolefest 
for distriktsskolen og 
skuespil i Pavillonen (D) 

Rigtig god skolefest med en god stemning rundt i hele huset. Et rig-
tig godt skuespil, der var lagt mange kræfter i. 
Ligeledes skuespillet i Pavillonen, det var rigtig flot. God vekselvirk-
ning mellem scene og filmklip. 
Ved de 2 generalprøver var der besøg fra børnehaven, Skolen i 

Nørskovlund, bedsteforældre m.m. 
Dejligt at Skolebestyrelsen havde en bod. 
Alt i alt 2 rigtig gode arrangementer. 

 

18.00-
18.15 

3. Skolebestyrelsesvalg 
(D) 

Valgmøde 1. maj kl. 17-18 
 

Vi sender invitation ud i denne uge. Forældre til kommende 0. år-
gang får invitation i e-boks. 
 
Vi serverer kaffe / sodavand. 
 
Begivenhed oprettes i Aula med arrangementet/invitationen. 
 

18.15-
18.30 

4. Trivselsmålingen 2024 
(D) 

Et første kig på resultaterne – med forbehold for at vi har adgang til 
resultaterne. 
Punktet udsat. Resultaterne kommer først i maj måned. 

18.30-
19.00 

5. Flere elever i skole i de-

res lokalområde (O/D) 

Status 

Evt. flytte mødet 12/6 for at have et møde i høringsperioden. 
 
Bekymring omkring forudsætningerne for økonomien, er det reelt en 

spareøvelse? 
 
Lars har fået en status på skoleledermødet i dag, ligesom der også 
var en form for status i de indslag der netop har været vist i bl.a. TV 

ØJ. 
I april arbejdes der med indsnævring og forberedelse af anbefalin-
ger.  
19. april udsendes forberedelsesmateriale til skolebestyrelserne. 
 
Workshop for skoleledere om tildelingsmodel 

Skoleledermøder 
Dialogmøde med faglige organisationer. 
 
I maj måned er der formel høring mellem 6. maj og 3. juni. 
Ekstra skoleledermøder og stort dialogforum den 6. maj. 

19.00-

19.45 



 

Endelig politisk beslutning den 25. juni. 
 
Der er planlagt et fælles høringssvar fra alle skolebestyrelser ligesom 
de enkelte skolebestyrelser naturligvis også laver høringssvar. 

 
Skolebestyrelsen vil gerne have input fra personalet til høringssva-
ret. Vi sætter det på kommende p-møder. 

 
En god drøftelse om sagens mange perspektiver. 
 
I stedet for at flytte et møde opretter vi et ekstraordinært møde 
tirsdag den 21. maj kl. 16.00. 
 

 

6. Meddelelser (O) • Afdelinger:  
God gænge i Indskolingen, gode til at hjælpe hinanden, et godt og 
tæt samarbejde om at få vores børn i trivsel og god udvikling. 
På mellemtrinnet fylder det en del, at der ikke er plads til alle på di-
striktsskolen til næste skoleår. Mange er bekymrede. En bekymring 

der også gør sig gældende i andre afdelinger.  
I Inklusionscenteret drøftes overgange til nye klasser og generelt 

planlægningen af næste skoleår. Prøver for de ældste. 
 
• Skoleledelsen:  
Forventeligt at vi får nyt tag over den sidste del af Z-gangen i 2025 
og her til sommer renoveres gulvet i gymnastiksalen i Nørskovlund. 

7. årgang får nye stole i uge 17.  
Meget arbejde ligger forude i forhold til skoleårets planlægning og 
den kedelige proces omkring tilpasning af normeringen fylder. 
 
• Bestyrelsen: 
Send gerne stikord til Annette om årsberetningen. 

19.45-
20.10 

7. Evt. Vi drøfter repræsentation fra Elevrådet på mødet den 12. juni. Det 
vender vi lige med Elevrådskontaktlæreren. 
 
Spørgsmål om hvorvidt der er givet seksualundervisning på speci-
fikke årgange. Vi følger op på om man husker de timeløse fag i års-
planerne. 

 

Status på trafikindsatserne blev drøftet. Der er igangsat opsætning 
af det nye Torontolys, men vi kender ikke tidshorisonten på hvor-
når fodgængerfeltet flyttes. Ej heller en tidshorisont på den nye 
overgang på Vestre Langgade. Lars skriver til kommunen og spør-
ger efter en status. 

20.10-
20.15 

8. Kommende møder Faste punkter +: 
Høringssvar 
Trivselsundersøgelsen på møde den 12. juni. 
 
 
 

Tjek vedr. Aula: Frittens beskeder går også til alle forældre i Inklu-
sionscenteret – indskoling. Vi har tidligere haft kontakt til dagtil-
bud, som står for systemet. Prøver igen!! 
 

 

9. Lukket møde (O/D/B)  20.15-
20.30 

 
Kommende møder: 
01-05-2024 Kl. 17-19.30 
21-05-2024 kl. 16 – 17.30 
12-06-2024 Kl. 17-19 


